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PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei Extraordinare a Consiliului Local al Municipiului 

Hunedoara din  data de 22.02.2018 

 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul. Ilea Sorin care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
37/2018 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-nul. Ilea Sorin: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
“Domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat 
prezenţa până la această oră un număr de 19 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Palcău 
Ciprian și Filiche Ionel Marius. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: d-nul Primar Dan 
Bobouţanu şi d-nul Secretar Laslău Militon Dănuţ. 

 Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara, precum și presa locală. 
 

D-nul. Ilea Sorin: 
”Dau cuvântul domnului Primar pentru a  prezenta ordinea de zi.” 

 

D-nul. Primar Bobouțanu Dan: 
„Ordinea de zi rămâne neschimbată.” 
 

D-nul. Ilea Sorin: 
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate.” 
 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 

au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal.  

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea, vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii. (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 
anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă. 
Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept.... 

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 
ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată. Propunerea se aprobă în 
unanimitate.” 



  
 

La punctul 1 al ordinii de zi  (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea modalității de gestiune a 
unor activități din cadrul Serviciului public de salubrizare a municipiului Hunedoara. 

 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

  Se dă cuvântul: 
                       -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 
  D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Da, mulțumesc. Pentru că această ședință a fost convocată cu scopul de a 
aproba delegarea de gestiune prin negociere directă a activităților serviciilor publice de 
administrare a domeniului public cât și pentru aprobarea organigramei, statului de funcții și 
a bugetului de venituri și cheltuieli la S.C. Salubprest, vreau să vorbesc acum practic 
despre toate proiectele de hotărâre ca și o informare, pe lângă ceea ce ați primit și dvs. ca 
și documente. Pornind de la faptul că în anul 2015 s-a înființat acest serviciu public 
transformat în societate comercială privind gestionarea deșeurilor din municipiul 
Hunedoara. Dar, pentru că noi facem parte din Agenția de Dezvoltare Intercomunitară 
privind această gestionare a deșeurilor și regula instituită la momentul respectiv era că la 
licitația pentru colectarea deșeurilor nu vor putea participa societățile înființate pe lângă 
administrațiile locale, societăți cu asociat unic va trebui să ne gândim ce o să facem în 
continuare cu serviciul și, în urma discuțiilor din cadrul Consiliului Local și a completării 
ideilor dvs. am hotărât de comun acord, în urmă cu câteva luni de zile ca societatea de 
salubritate a noastră să preia și salubrizarea orașului. Am trecut toate etapele, ne aflăm în 
ultima etapă. Ceea ce ne-am propus, urmează astăzi să intre în discuție, prin votul dvs. 
  Practic am preluat serviciul de măturare, de stropire, de deszăpezire, de 
colectare a cadavrelor animalelor de pe domeniul public de la societatea care a făcut până 
acum acest lucru. Am capitalizat societatea noastră cu o sumă importantă de bani pentru 
cumpărarea de utilaje la finalul anului. A mai apărut o idee, pe care am ținut să o transform 
în oportunitate, aceea de a trece și sectorul de întreținere a domeniului public și 
întreținerea parcurilor și zonelor verzi de la Primărie tot la societate, în așa fel încât, practic 
societatea din momentul respectiv va lucra și va răspunde de tot ceea ce înseamnă 
curățenie și amenajarea domeniului și întreținerea domeniului public și privat al 
municipiului Hunedoara.  
  Sectoarele care le-a gândit și pe care dvs. le regăsiți în organigramă, se 
referă pe lângă sectorul de colectare a deșeurilor municipale, a apărut sectorul căi publice, 
sectorul de drumuri, sectorul zone verzi, coloana de transport auto și atelierul mecanic 
care va face și confecții metalice pentru Primărie. Practic, din organigrama Primăriei, 30 
de posturi, muncitori și TESA sunt reduse, deci se face o reducere la organigrama 
Primăriei, ei fiind transferați sau, mă rog, ducându-se către societatea de salubritate, 
făcând de fapt aceleași lucruri. Am făcut acest lucru și pentru faptul că noi aveam deja 
cumpărate niște utilaje, din bugetul local și inclusiv aceste utilaje care au fost achiziționate, 
este vorba de utilaje noi, vor trece ca bunuri de retur la societate pentru a putea fi folosite 
atât la curățenia orașului cât și la deszăpezire.  
  Salariile. Despre salarii, am căutat să menținem ceea ce am avut dar să și 
armonizăm aceste salarii între angajații actuali ai societății și cei care pleacă prin acordul 
părților de la Primărie către societate. Cei de la Primărie au rămas pe loc cu aceleași 
salarii care erau un pic mai mari decât cele de la salubritate prin, dar și cei de la salubritate 



la rândul lor rămân cu aceleași pentru că ei aveau bonuri de masă. În aceste condiții am 
convenit cu reprezentantul sindicatului de la societate ca bonurile de masă să intre în 
salariu, așa cum este corect și am acordat o ușoară majorare foarte mică în așa fel încât 
să nu l-i se scadă salarul, pentru că vă dați seama, prin faptul că bonurile de masă cu un 
cuantum de 315 lei s-ar fi aplicat la salarul respectiv, prin impozitare ar fi putut să scadă și 
nu este corect să scadă salarul.  
  Eu cred că am căutat cea mai bună formulă, asta nu înseamnă că este 
perfectă, evident de câte ori societatea, încă o dată o repet, este societate cu capital 
integral al Primăriei municipiului Hunedoara în subordinea Consiliului Local. Deci atâta 
timp cât societatea va observa că este de dorit a se face mici corecții, vom face aceste 
corecții prin votul Consiliului Local. De aceea aveți practic nu doar delegarea sau 
organigrama și statul de funcții ci inclusiv salariile pe fiecare muncitor și TESA în parte.  
  Nu sper să facem treabă, ci trebuie să facem treabă cu această societate. Vă 
mulțumesc. ” 
 
 

      -  Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ - aviz favorabil 

      -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 
 
 

  În continuare, se dă cuvântul domnilor consilieri.  
 
  D-nul Giurgiu Bogdan Radu: 
  „ Mulțumesc. Am câteva întrebări de adresat. Prima ar fi, unde se vor 
depozita deșeurile de moloz? Se vorbește în întregul HCL despre un loc în care vor ajunge 
aceste deșeuri. Dar nu este specificat. Deci, care va fi acel loc? 
  Doi. Depozitele mobile, recipientele de 7 mc, când se vor achiziționa? 
  Și trei, la capitolul 3 articolul 12 punctele a,b și c din caietul de sarcini tot 
pentru moloz se specifică prevederile necesare eliberării autorizațiilor pentru construcție 
sau reabilitare interior-exterior locuințe. Prin urmare, propun să modificăm și legislația 
aferentă amenzilor ce vor fi date persoanelor ce nu respectă prevederile din prezentul 
HCL.  
  Cam asta ar fi. Și încă o curiozitate, cum veți prioritiza achiziția de 
echipamente că am văzut că s-a semnat OP-ul de 15 miliarde și care vor fi primele 
echipamente achiziționate deoarece de pe 1 martie Salub-ul intră direct în pâine. Vă 
mulțumesc.” 
 
  D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Da, pentru că în sală se află și domnul Poanta care a fost aprobat prin votul 
dvs. ca și, validat prin votul dvs. ca și administrator al societății, o să-l rog să explice la 
primele puncte, iar în ce privește capitalizarea pe care dvs. ați aprobat-o în decembrie, 
vreau să vă spun că odată cu toate înregistrările de rigoare la Registrul Comerțului, cu 
validarea hotărârilor ș.a., societatea are ca sarcină achiziționarea de utilaje. Pașii s-au 
făcut, în acest moment avem deja prima achiziție făcută, a sosit acum două zile, 
măturătoarea aceea mare care a fost cumpărată din străinătate, urmând să achiziționăm 
încă două măturători, autoperii de dimensiuni mai mici, pentru trotuar cât și pentru străzile 
pietonale care le avem sau care o să le avem. Un PRB,  este aceea mașinuță pentru 
toaletare, cât și ceea ce consideră că este necesar societatea pentru deszăpezire. Să nu 
uităm, inclusiv utilajele, cele două camioane de la Primărie și buldo nou, tractoarele care le 



avem, rândul lor vor beneficia de achiziții de lame pentru deszăpezire și instalația aceea 
de sărăriță. Cât privește întrebarea pusă de dvs. domnul Poanta, vă rog.” 
 
  D-nul. Poanta Marinel: 
  „Da, mulțumesc. În legătură cu depozitul. Am identificat deja e platforma 
fostului Combinat locuri unde vom amenaja un depozit pentru deșeurile rezultate din 
construcții, urmând să-l supunem spre licențiere și Agenției de Mediu. Acolo vom depozita 
toate deșeurile, vom avea în permanență un utilaj care va nivela locul și vom menține sub 
control, sub pază depozitarea acestor deșeuri.”  
 

D-nul. Ilea Sorin: 
„Domnul Jiten, vă rog.” 
 
D-nul. Jitian Simion: 
„ Eu vroiam să spun doar că proiectul de hotărâre care îl discutăm s-a greșit 

numerotarea articolelor. Acum, eu știu că a fost un volum foarte mare de muncă și 
bănuiesc că mai sunt încă lucruri care nu sunt în regulă. Rugămintea  este să mai fie luat 
încă odată la mână și dacă mai sunt probleme de erori să fie corectate. Acum e drept că 
chiar dacă mai sunt probleme care sunt greșite tot noi putem să le îndreptăm. No fi mare 
bai. ” 

 
  D-nul Primar Dan Bobouțanu: 

„Da. Și este o eroare care nu trebuia să se producă, aveți perfectă dreptate. 
Suntem responsabili, ne facem mea culpa..” 

 
D-nul. Jitian Simion: 
„Acum, nu-i la punctul acesta de la ordinea de zi, dar eu văd iar într-o altă 

parte: montare parapeți lestabili. Probabil că nestabili sunt…Deci, sunt multe greșeli care 
pot să apară. La anexa 6 la a doua hotărâre.” 

 
Domnul Poanta Marinel-administrator Sc Salubprest Srl: 
„Nu, așa este denumirea corectă. Lestabil. Da. Sunt parapeții aceia din 

plastic care se umplu cu nisip. Așa se numesc. Nu e o greșeală acolo.”  
 
D-nul. Jitian Simion: 
„E în regulă. ” 
 
D-nul. Ilea Sorin: 
„Propun renumerotarea articolelor la prima hotărâre.” 
 

  Se supune la vot propunerea domnului consilier Jitian Simion cu privire la 
renumerotarea articolelor proiectului de hotărâre care se aprobă în unanimitate.  

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-15 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr. 41/2018 se aprobă în unanimitate. 

 
  
  La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea delegării de gestiune, prin 



negociere directă, a unor activități edilitar-gospodărești a serviciului public de administrare 
a domeniului public și privat al municipiului Hunedoara. 

 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

Se dă cuvântul: 
                  -   D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 
                       - Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz favorabil   
                       - Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil  

-  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - aviz favorabil 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ - aviz favorabil 

      - Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 
 

Se dă cuvântul domnilor consilieri. 
Dnul. consilier Jitian Simion: 
”Eu am referitor la Anexa 6   iar mă uitam la tarife și îmi par că sunt un pic 

mai mici decât cele care au fost practicate, dar există fundamentare pentru aceste prețuri 
sau ele au fost forțat puse mai mici, ca să pară, să arate bine?  Nu știu, apoi o altă.. care 
eu am mai discutat-o și acum nu știu câți ani, eram viceprimar și se discuta legat de tăiat 
lăstari, pe lângă copaci era de 2,3 lei bucata, cred că înainte era vreo 6 lei bucata. Se 
referă la tăiatul unui lăstar care durează cinci secunde, două secunde sau toaletarea 
lăstarilor din jurul unui copac, că aici e trecut ca bucată , bucată lăstar sau bucată de pom 
curățat de lăstar?  Deci aia probabil că cei care vor semna atunci recepția pe lucrarea 
respectivă vor ține cont că nu este prețul ...   și la număr ies mai multe.  Mi se pare că la 
partea de montat bănci și montat stație de autobuz, comparându-le poate îmi par mari 
tarifele de aicea, vreau să întreb este numai manopera sau inclusiv cimentul care se pune 
pentru fixare? Dacă este inclusiv tot,  prețul cu ciment cu tot îmi pare cumva comparabil 
pentru că tot patru stâlpișori de beton sunt și la o bancă și la o stație de autobuz. Dar îmi 
pare diferența totuși la stație de autobuz 164 lei bucata, la bancă stradală cu fundație de      
beton 106 lei, parcă-i mare să torni patru stâlpișori, să  fixezi o bancă este o părere, 
oricum cum spuneam și înainte în caz că sunt lucruri care trebuie corectate, poate putem 
corecta  tot noi.” 

 

Dnul. Primar Dan Bobouțanu 
”Cred că observația dumneavoastră este corectă, așa este, am făcut aceste 

analize ale prețurilor bazându-ne pe faptul  că cotele fiscale, scăzând cota de profit care 
era  vechea societate, automat am spus că și prețurile normal ar trebui să fie mai jos. Vom 
face o evaluare ca la o societate cu care pornești la drum, la început faci o evaluare 
împreună cu Consiliul Local, baza informării care va fii făcută după prima lună sau poate 
după primele trei luni ar fii mai bine de către Societatea Comercială. Nu doar 
dumneavoastră ați atras atenția , inclusiv colegi de ai mei, Partidul Social Democrat a 
atras atenția asupra unor lucruri și prin organigramă că s-ar fii impus un economist sub 
forma unui serviciu mai elaborat, vor fii foarte multe situații de plată, vor fii foarte multe 
comenzi care le vor primi de la Primărie, nu uităm societatea poate lucra chiar și cu 
societăți private dar toate analizele vor trebui facute ulterior și în funcție de volumul de 
lucru. Acolo la bănci am avut mai mult, am redus foarte mult la un moment dat era trecut 
prețul băncii undeva la 800 lei,  am scăzut la o variantă care implică nu doar manopera ci 
și ce ați zis dumneavoastră, săpatul gropii, ciment și așa mai departe, domnul 
administrator mă poate completa în funcție de întrebarea domnului profesor. Vă rog.” 

 



Domnul Poanta Marinel-administrator Sc Salubprest Srl: 
” La montatul băncii intră în afară de manoperă, mortarul, cimentul și 

materialul mărunt, tot cei necesar iar pentru stația de autobuz este un pic mai mare pentru 
că sunt stații de autobuz care vor fii prinse în mai multe puncte în beton fiind de mărimi 
diferite, deci nu numai în patru puncte, pot fii chiar șase fundații și de aia este un pic prețul 
mai mare. La toate prețurile avem fundamentările aici, se pot consulta de dumneavoastră.” 

 
Dnul. consilier Jitian Simion: 
” Dar la Stația de autobuz mie îmi parea OK , comparativ  banca îmi părea 

cam mare.” 
 
Domnul Poanta Marinel-administrator Sc Salubprest Srl: 
” Este fundamentare aicea, este următorul preț este montat bancă stradală 

pe beton care este la valoarea de 75 de lei, 75,10 lei, prețurile sunt fără TVA.” 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-11 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.42/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama și 
a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara și 
pentru Serviciile Publice fără personalitate juridică subordonate Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara 

 
D-nul. Ilea Sorin:                       
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
Se dă cuvântul: 

                      -   D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
     -   Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz favorabil 

-   Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil  
-   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ - aviz favorabil 

      -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor. consilieri. 
  Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.43/2018 se aprobă în unanimitate.   
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a 
salariilor pentru personalul de conducere și execuție al Societății Salubprest Hunedoara 
S.R.L. 

D-nul. Ilea Sorin:                       
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 



Se dă cuvântul: 
                      -   D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 

     -   Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil  
-   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ - aviz favorabil 

      -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor. consilieri. 
  Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.44/2018 se aprobă în unanimitate.   
 
La punctul 5 al ordinii de zi  (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 
2018 al Societăţii SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L.  

 
D-nul. Ilea Sorin:                       
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
Se dă cuvântul: 

                      -   D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
     -   Se prezintă raportul comisiei de Buget - aviz favorabil 

-   Se prezintă raportul comisiei Juridice - aviz favorabil  
-   Se prezintă raportul comisiei de Urbanism - aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de Comerţ - aviz favorabil 

      -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor. consilieri. 
  Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr. 45/2018 se aprobă în unanimitate.   

 
D-nul. Ilea Sorin:                    
 „Vă mulţumesc doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de 

astăzi a Consiliului Local." 
 

 

PREŞEDINTE,                              SECRETAR,                                           ÎNTOCMIT, 

                                                Laslău Militon Dănuț 
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MINUTA 
  ședinţei Extraordinare  

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din data de 22.02.2018 
 
 

La punctul 1 al ordinii de zi  (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea modalității de gestiune a 
unor activități din cadrul Serviciului public de salubrizare a municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr. 41/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea delegării de gestiune, prin 
negociere directă, a unor activități edilitar-gospodărești a serviciului public de administrare 
a domeniului public și privat al municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr. 42/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama și 
a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara și 
pentru Serviciile Publice fără personalitate juridică subordonate Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr. 43/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a 
salariilor pentru personalul de conducere și execuție al Societății Salubprest Hunedoara 
S.R.L. 

Hotărârea nr. 44/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 
2018 al Societăţii SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L.  

Hotărârea nr. 45/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 

SECRETAR, 
Laslău Militon Dănuț 

 
 


